

9-7-18

This is a message from James Ward Elementary School. Our first week back to school was a complete success! We hope that all of our students are getting comfortable with their new schedules and teachers. We are so excited to have our students back in the building!

Our annual fall book fair will take place after school Monday thru Friday next week from 2:45-4:00 each day. Students will also have the opportunity to visit the book fair with their class during the school day. Please remember that sales tax is applied to all book sales, so students should expect to pay 10.25% tax on each sale. Please come to the book fair to get books to start your year reading what you love. All proceeds will be used to improve classroom libraries.

We will continue to allow students to be out of uniform until Monday, October 1st. Students are not allowed to wear sandals, flip flops, tank tops or leggings. If students wear any of these items, the parents will be called and asked to bring the required clothing to school.

This year we are under strict guidelines by CPS to have all of our volunteers (parents, vendors, visitors, etc.) undergo the proper approval process. We will host workshops to assist with this process. If you are interested in working in the school, chaperoning a trip, etc., please come to James Ward School's Parent Room to get information on the volunteer process. We will have 2 workshops on Tuesday, September 11th at 8:15 AM or 3:00 PM in the Parent Room at James Ward School. All volunteers will need to bring a state ID and any contact information for two references.

There is an LSC meeting on Friday, September 14th at 8:00 AM.

Any new student in Chicago Public Schools as well as all kindergartners will need to have all of the medical forms and their physical completed by Monday, October 1st. Sixth grade students will need a physical and the Meningitis and Tdap vaccines by October 1st.

If you have yet to pay your child's activity fee, please come to the main office anytime between 8 AM and 3 PM. All uniform orders need to be placed by next week Friday, September 14th.

Thank you and have a wonderful weekend! Happy Grandparents Day to all of our James Ward Grandparents!

9-7-18

家长们好！下面是华德小学的通知。我们返校的第一周取得了圆满成功！我们希望我们所有的学生都能适应他们的新课程和老师。我们很高兴我们的学生回到学校！

我们的年度秋季书展将在下星期一至星期五下午放学后的 2:45-4:00 举行。学生还将有机会在上课期间与他们的班级一起参观书展。请记住，所有图书都有销售税，因此，学生应该为每笔销售支付 10.25% 的税。请到书展上买书，开始你新的一年阅读你喜欢的东西。所有收益将用于改善班级图书馆。

我们将继续允许学生在 10 月 1 日星期一之前不用穿制服。学生不得穿凉鞋、拖鞋、背心或紧身裤。如果学生穿着这些衣物，家长将被电话通知并要求将所需的衣物带到学校。

今年，我们将严格遵守 CPS 关于所有志愿者（家长、供应商及访客等）的正确审批程序。我们将举办培训班以协助这一流程。如果您有兴趣在学校做义工，陪伴旅行等，请到华德学校的家长室获取有关志愿者流程的信息。我们将在 9 月 11 日星期二上午 8:15 或下午 3:00 在华德小学的家长室举办两个培训班。所有志愿者都需要提供州的身份证和两位信用出证人的联系信息。

9 月 14 日星期五上午 8 点地方学校理事会将举行会议。

芝加哥公立学校的所有新生以及所有幼儿园的学生都需要在 10 月 1 日星期一之前完成所有医疗表格及其体检。截止十月一日，六年级学生将需要提交体检证明和脑膜炎以及 Tdap（即：破伤风、白喉和百日咳）疫苗接种证明。

如果您尚未支付您孩子的活动费，请在上午 8 点至下午 3 点之间随时到学校办公室支付。所有校服订单需要在下周星期五 9 月 14 日之前订购。

感谢您的合作并祝周末愉快！祝我们华德小学所有的公公婆婆们祖父母日快乐！